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7 شکست و تنها یک برد کشتى گیران ایران برابر روسیه و آمریکا در جهانى بلگراد
نتایج کشــتی های رودرروی ایران برابر نمایندگان روســیه و آمریکا در جهانی بلگراد می تواند یک زنگ بیدارباش برای فدراسیون 
کشــتی ایران در فاصله یک ســال تا شروع المپیک باشــد. به گزارش ایسنا، مسابقات کشــتی آزاد قهرمانی ۲۰۲۳ جهان در بلگراد 
صربســتان برگزار شد و تیم آمریکا توانســت عنوان قهرمانی را به دست آورد. تیم کشــتی آزاد ایران هم به نایب قهرمانی رسید که 
البته اتحادیه جهانی کشتی امتیازات تیم روسیه را در این رده بندی محاسبه نکرد و کشتی گیران این کشور به نام ورزشکاران انفرادی 
بی طرف مسابقه دادند. اما اکثر کشتی گیران ایران در بلگراد حرکت رو به عقبی داشتند و مشخص است که ایرادات فنی چشمگیری 
در تیم ایران وجود دارد. علاوه بر مشــکلات جسمانی و کم آوردن بیشتر کشتی گیران از جمله رحمان عموزاد، امیرعلی آذرپیرا، رضا 
اطری، محمد نخودی و حتی حســن یزدانی در مصاف با تیلور، ایرادات فنی هم در عملکرد کشــتی گیران واضح بود و شکست های 
ثانیه های پایانی برخی آزادکاران، علاقه مندان کشــتی ایران را دل آزرده کرد. هرچند قهرمانی امیرحسین زارع کمی از غم شکست ها 
کاست اما در مجموع کشتی آزاد ایران عملکرد رو به پیشرفتی از خود نشان نداد. همچنین عملکرد رودررو با آمریکا و روسیه به عنوان 
رقبای اصلی ایران در المپیک، نشــان می دهد که کارنامه تیم ملی در این زمینه هم تیره اســت. کشــتی گیران ایران در این رقابت ها 
هشــت بار برابر کشــتی گیران آمریکا و روسیه قرار گرفتند که این تقابل ها با هفت شکســت برای ایرانی ها همراه شد و تنها رحمان 
عموزاد بود که توانست نیک لی کشتی گیر بی نام و نشان آمریکایی را شکست دهد و البته عموزاد در رده بندی هم به روسیه باخت. 
در حالی که تیم های آمریکا، روسیه و آذربایجان عنوان داران بزرگی مانند کوین جکسون، کایل ساندرسون، ماخاچ مرتضی علی یف، 
دنیس چارگوش، حاجی مراد گاتســالوف، ختاگ گازیموف و جبرئیل حســن اف را در کادر فنی خود داشتند، مربیانی هرچند جوان و 
محترم اما کم تجربه دســتیار پژمان درستکار هستند که یک مدال جهانی و المپیک هم ندارند و بیشترشان حتی کشتی گرفتن در این 
مسابقات را هم تجربه نکرده اند. در فاصله یک ساله تا المپیک پاریس انتظار می رود کشتی  آزاد ایران تغییر رویه اساسی دهد تا نتیجه 

متفاوتی در المپیک پاریس که قطعا میدان بزرگ تری نسبت به بلگراد است حاصل شود.

اخـبـار  بـرگـزیـده

گل بود و به سبزه  نیز  آراسته شد
پرسپولیس بدون کاپیتان در قطر!

شرایط خط حمله پرسپولیس برای دیدار با الدحیل قطر بحرانی شده و وحید 
امیری قطعا شــانس حضور در این مسابقه را از دســت داده است. به گزارش 
فوتبال ۳۶۰، پرسپولیس کارش را در فصل جدید لیگ قهرمانان آسیا با شکست 
برابر النصر عربســتان آغاز کرد؛ باخــت دوگله ای که در ورزشــگاه آزادی رقم 
خورد و کیفیت ضعیف چمن ورزشــگاه بیش از آنکه دامان گیر فوق ستاره های 
النصر باشــد، برای پرسپولیسی ها دردسرساز شــد و دو ستاره کلیدی آنها دچار 
مصدومیت شدند و هافبک دفاعی سرخ پوشان پایتخت هم با دریافت دو کارت 
زرد از زمین بازی اخراج شــد. مهدی ترابی در همــان دقایق ابتدایی مچ پایش 
آســیب دید و از زمین بازی بیــرون رفت. یحیی گل محمــدی تصمیم به تغییر 
اســتراتژی گرفت و امیدوار بود که دیگر مصدومیتی به سراغ ستاره های تیمش 
نرود اما در شــرایطی که سرخ پوشــان بعد از اخراج میلاد ســرلک با ۱۰ بازیکن 
کار خود را پیش می بردند و حتی تعویض های پرســپولیس هم به پایان رسیده 
بود، در لحظات پایانی مســابقه مصدومیت شدید وحید امیری باعث شد او هم 
که به دفاع چپ منتقل شــده بود، از زمین بازی خارج شــود و سرخ پوشان با ۹ 
بازیکــن کار خود را مقابل النصر عربســتان به پایان بردند. سرخ پوشــان بعد از 
رویارویی با النصر عربستان حالا خود را برای تقابل با الدحیل قطر در هفته دوم 
لیگ قهرمانان آسیا آماده می کنند. بررسی های انجام شده از شرایط مصدومیت 
مهدی ترابی و وحید امیری حاکی از دو اتفاق متفاوت است؛ به طوری که ترابی 
بعد از گذشــت حدود یک هفته می تواند به تمرینــات گروهی برگردد و به نظر 
می رسد که مشــکلی برای همراهی تیمش برای دیدار با الدحیل قطر ندارد اما 
وضعیت وحید امیری متفاوت اســت و او باید از تهران نظاره گر مسابقه تیمش 
باشــد. وحیــد امیری که در فصل جدیــد بیش از آنکه در نقــش دفاع چپ به 
میدان برود، مهاجم ســایه تیم پرسپولیس بوده، به دلیل آسیب دیدگی از ناحیه 
همســترینگ قادر به همراهی تیمش نیست و بررسی های انجام شده روی پای 
امیــری حکایت از آن دارد که او نمی تواند حدود یک ماه همراه تیمش باشــد؛ 
اتفاقی که باعث شــده تا دست یحیی گل محمدی در خط حمله بیش از پیش 
خالی شود و احتمال عدم حضور او در مصاف با گل گهر سیرجان هم وجود دارد 
و حتی این اتفاق محتمل اســت که وحید امیری نتواند در اردوی پیش روی تیم 

ملی همراه شاگردان قلعه نویی به اردن سفر کند!

ناگلزمان سرمربی تیم ملی فوتبال آلمان شد
فدراسیون فوتبال آلمان یولیان ناگلزمان را به عنوان سرمربی جدید تیم ملی 
این کشــور معرفی کرد. به گزارش مهر، شکست تیم ملی آلمان مقابل ژاپن در 
دیدار دوســتانه کافی بود تا هانسی فلیک از سرمربیگری ژرمن ها برکنار شود تا 
امور فنی تیم به طور موقت در اختیار رودی فولر قرار گیرد. با این حال مسئولان 
فدراســیون فوتبال آلمان خیلی زود تصمیم نهایی خود برای انتخاب سرمربی 
تیم ملی مانشــافت ها گرفتند تا یولیان ناگلزمان سرمربی موفق پیشین لایپزیش 
و بایرن مونیخ هدایت این تیم را بر عهده بگیرد. ناگلزمان حالا یکی از جوان ترین 
ســرمربیان تاریخ فوتبال ملی محســوب می شــود که هدایت تیمی را بر عهده 
دارد که سابقه قهرمانی در جام جهانی را یدک می کشد. یورو ۲۰۲۴ به میزبانی 
آلمان ها برگزار خواهد شد تا چشم ها به تفکرات ناگلزمان برای کسب موفقیت 

این تیم در خانه باشد.

هزینه هنگفت اقامت رونالدو  و  همراهانش 
در عربستان

پــس از نقل مکان رونالــدو و همراهانش از هتلی به یک مرکز مســکونی، 
هزینه ای که این ستاره پرتغالی باید به هتل محل اقامت موقتش پرداخت کند، 
مشخص شد. به گزارش ایســنا و به نقل از دیلی میل، زمانی که برنده پنج توپ 
طلا به النصر نقل مکان کرد باعث شــد تا بســیاری از ســتارگان نیز راه او را در 
پیش گرفته و راهی لیگ عربســتان شــوند. رونالدو در هتل Four Seasons در 
ریاض اقامت گزید. بر اســاس گزارش ها، رونالــدو و تمام همراهانش از جمله 
خانــواده، دوســتان و تیم امنیتی را به این هتل لوکس بــرده بود. هزینه زندگی 
در چنین هتلی بصرفه نبود و رســانه ها ادعا می کردند رونالدو باید ماهانه ۲۵۰ 
هزار پوند خرج می کرد. هرچند این ســتاره پرتغالی سالانه ۱۷۳ میلیون پوند از 
النصر دریافتی دارد و خیلی نگران هزینه های هتل نبود. رونالدوی ۳۸ســاله و 
همراهانش برای اقامت دائم، زندگی در یک مجتمع انحصاری با حضور امنیتی 
عظیم و دسترســی آسان به رستوران ها، مغازه ها و سالن های ورزشی را انتخاب 
کردند. سوپراســتار پرتغالی دارای املاک بســیار زیادی است؛ از جمله دو ملک 
در زادگاهش مادیرا، یکی در تورین، یک خانه در چشــایر در شــهر منچستر، یک 
خانــه در ماربلا و یک ویــلای ۱۷ میلیون پوندی در کوئینتــا دا مارینها. رونالدو 
همچنیــن در جولای ۲۰۱۰ یک عمارت بزرگ را در مادرید به قیمت پنج میلیون 

پوند خریداری کرد.

آزمون جدید کمیته انضباطی
پرسپولیس در  خطر  کسر  امتیاز؟

کمیته انضباطی فدراســیون فوتبال یکی، دو هفته ای می شــود کــه وارد چالش 
خبرســازی شــده اســت. ماجرا مربوط به ورود این کمیته به داســتان سقف قرارداد 
باشگاه هاســت و در اولین گام، باشگاه سپاهان را نقره داع کرده است. ماجرا مربوط به 
این است که باشگاه های استقلال تهران، پرسپولیس تهران، تراکتور تبریز و پیکان تهران 

به دلیل عبور از حد قانونی سقف بودجه، امضای قرارداد ارزی، پذیرش مالیات بازیکن 
و پرداخت هزینه به کارگزاران از باشــگاه ســپاهان شــکایت کردند که همین موضوع 
باعث ورود کمیته انضباطی به مبحث سقف قرارداد در این باشگاه شد. بعد از بررسی 
قراردادهایی که این باشگاه منعقد کرده، کمیته انضباطی در حرکتی خبرساز، سپاهان را 
متهم شناخت و چهار امتیاز از این باشگاه صدرنشین کسر کرد. البته که این پایان ماجرا 
نبود چون ۴۰ میلیارد تومان جریمه به علاوه تعلیق قرارداد شــش بازیکن این باشگاه 
هم ســایر جرایمی بود که گریبان این تیم اصفهانی را گرفت. ســپاهان رأی صادرشده 
را ناعادلانــه توصیف کرده و از این گفته که ممکن اســت حتی به دادگاه عالی ورزش 
شــکایت ببرد. هرچند مســئولان کمیته انضباطی پای رأی اولیه ایستاده اند و گفته اند 
عــلاوه بر جرایم مذکور، اگر قرارداد شــش بازیکن مذکور تعدیل نشــود، آنها تا اطلاع 
ثانوی حق بازی کردن برای این تیم را ندارند. حالا هنوز وضعیت اعتراض ســپاهان به 
این پرونده مشــخص نشده که خبر رسیده مدیران باشــگاه سپاهان هم شکایتی علیه 
پرســپولیس تنظیم کرد ه اند. مسئولان این باشــگاه در شکایت تنظیم شده علیه حریف 
پرطرفدار خود در پایتخت عنوان کرده اند که باشــگاه پرسپولیس نه تنها پرداخت پول 
مالیــات چند بازیکن خود را پذیرفته، بلکه آنها پرداخت هایی خارج از عرف از ســوی 
هوادار متمول شــان به برخی بازیکنان داشــته اند و این موضوع در اسناد مالی باشگاه 

جای متهم در حال عوض شدن است

حربه جدید آقای رئیس
عملکرد کشتی آزاد ایران در رقابت های جهانی بلگراد، 
عرصه را بر علیرضا دبیر، رئیس فدراســیون کشــتی ایران، 
حسابی تنگ کرده است. کشتی گیران ایرانی در این رقابت ها 
عملکــرد خوبی نداشــتند و اگر امیرحســین زارع نبود، این 
کاروان بــدون آنکه طلایی در آزاد به دســت بیــاورد، باید 
صربســتان را ترک می کــرد. مشــکلات آزادکاران ایرانی در 
این مسابقات چنان مشــهود بود که نیاز به درجه بالایی از 
کارشناسی برای تحلیل این رقابت ها نیست. ضعف در آنالیز، 
ضعف تکنیکی و در رأســی بالاتر، ضعف در سرمربیگری و 
بدن سازی، کاری کرد تا بسیاری از شانس های طلای ایران از 
دست برود. از همه بدتر اینکه ثانیه های پایانی دوباره بلای 
جان کشــتی آزاد ایران شــد و فرصت رسیدن به مدال های 
بهتر از دست رفت؛ ولی در میان این اتفاقات ظاهرا علیرضا 
دبیر، رئیس فدراســیون کشــتی ایرانی، علاقه ای به شنیدن 
انتقــادات ندارد و نتایــج را به هر چیز با ربــط و بی ربطی 
متصل می کند. او می گوید بســیاری با او مشکل شخصی و 
سیاسی دارند تا به خیال خودش، بین موافقان و منتقدانش 
مرزبندی کنــد. «من درباره نوع حــرف زدن آدم ها صحبت 
دارم و بــه انتقادات مغرضانه و بی ربــط گوش نمی دهم. 
اینکه بگویند چون تسبیح دستش است یا نماز خوانده تیم 
باخته است، با این حرف ها مشکل دارم». دبیر که به وضوح 
از زمان ریاستش بر فدراسیون کشتی با رسول خادم، رئیس 
قبلی این فدراســیون، مشــکل داشته و این مشــکل را در 
جاهای مختلف به ویژه در تلویزیون هم داد زده، حالا نگران 
انتقاد همان اعضای قدیمی است؛ به طوری که درخواست 
دارد اعضای فدراســیون سابق از نتایج کنونی این تیم اصلا 
چیزی نگوینــد. «ما تیم ایران را با چه چیزی می ســنجیم. 
یادشــان نرود چــه تیمی را تحویــل ما دادنــد. تیم نهم و 
یازدهم دنیــا را تحویل ما دادند. یــک آقایی که رزومه اش 
در ورزش هم مشخص اســت، اندازه حد خودش خواهشا 
صحبت کند. شــما حرف نزنید که تیم نهم و یازدهم دنیا را 
تحویل من دادید. کسانی که در فدراسیون قبل کار کرده اند، 
اظهارنظــر بی ربــط نکنند. به حرف هــای بی ربطی که زده 
می شــود، جواب می دهم. یک زمان نهم و یازدهم می شد، 
کســی نمی گفت جواب دهید؛ اما تیم ما دوم یا ســوم دنیا 
شده که از مردم ممنونم، توقعات بالا رفته و می گویند باید 
برای این هــم جواب بدهید که من البتــه جواب می دهم؛ 
اما برخی افراد حرف بی ربط می زنند. ما را اگر با ســال قبل 
خودمان یا با ســال ۲۰۲۱ بســنجید، عقــب افتاده ایم و این 
درســت است؛ اما با ســال ۲۰۱۹ که جهانی قبل از المپیک 
بود هم مقایســه کنیــد و ببینید چطور ســهمیه گرفتیم و 

چگونه عمل کردیم».
علیرضــا دبیــر در شــرایطی دوبــاره از موضــع بالا با 
منتقدانــش حرف زده که فراموش می کند عامل اصلی این 
گرفتاری، میدان دادن به پژمان درســتکار، رفیق قدیمی اش، 
به عنوان ســرمربی تیم ملی ایران اســت. او حاضر نیست 
بشــنود و بخواند که اگر مشــکلی وجــود دارد، به مباحث 

فنی برمی گردد و مقصر همان درســتکار اســت. شاید دبیر 
به واســطه دوستی ای که با ســرمربی کنونی تیم ملی آزاد 
دارد، چندان تمایلــی به مرور کارنامه درســتکار در مدتی 
که هدایت تیم کشــتی را برعهده داشــته، ندارد؛ ولی برای 
یادآوری بد نیست او فقط به همین یک نکته نگاهی بیندازد 
تا متوجه شــود ادامه کار با درستکار ممکن است کار را به 
کجا برساند. درستکار سال اولی که هدایت تیم ملی کشتی 
آزاد را به دســت گرفــت، در رقابت های جهانی ســه طلا، 
ســه نقره و یک برنز گرفت. او ســال ۲۰۲۲ هم دو طلا، سه 
نقــره و دو برنز بدون حضور روس ها به دســت آورد؛ ولی 
امســال یک طلا، دو نقره و یک برنز گرفت تا نشان دهد سیر 
نزولی اش در کســب مدال برای کاروان ایــران ادامه دارد. 
عجیــب آنکه انتقاداتــی را که متوجه علیرضا دبیر اســت 
کــه چرا با این کادر فنی ادامه می دهــد، خود علیرضا دبیر 
هم دارد. مشــخص نیست او می خواهد به جای خودش و 
انتخاب بحث برانگیزش چه کســی را متهم کند. «نسبت به 
قبل رشد کرده ایم و قابل قیاس نیستیم؛ اما خود من نسبت 
به زمان فدراسیون بنده و به عملکرد کشتی آزاد نقد دارم. 
به درستکار گفتم که یک قهرمان جهان و المپیک درست و 
حســابی را نبردید. باید بیاییم بررسی کنیم چرا یک قهرمان 
درست و حسابی را نبردیم. یک سری دوستان می گویند کادر 
باید قوی شــود؛ اما قهرمانان جهــان و المپیک ها را که در 
باشــگاه کار می کنند، معرفی کنید ببینیــم می توانند با این 
کادر کار کنند. بالاخره مهم اســت تیم یکدست باشد. سه، 
چهار نفر از بچه های ما در حد خودشــان کشــتی نگرفتند. 
حتما کادر فنی و بدن ساز باید جواب دهند. البته بزرگ ترین 
ایراد کشــتی ایران باخت های الکی در ثانیه های آخر است. 
روان شناس هم آوردیم؛ اما هنوز نتوانسته ایم این مشکل را 
حل کنیم. چرا کمتر از خودمان کشتی می گیریم. این مشکل 
روان شناختی است که در رشته های دیگر به جز کشتی هم 
هســت؛ اما باید آن را حل کنیم. یک سال زحمت را نباید در 

پنج ثانیه آخر هدر داد».
دبیر کــه البته به قــول خودش زمانی، اشــتباهی وارد 
عرصه سیاســت و شــورای شــهر شــده، حالا همچنان به 
توهم موجــود در این زمینه دامن می زند که مشــکلات نه 
نتایج کنونی تیم کشــتی آزاد، بلکه مربــوط به موضوعات 
اعتقادی و سیاســی اســت. «همان طورکه بــه نقد بی ربط 
گــوش نمی دهم، به انتقــادات منصفانه گــوش می دهم. 
می دانم مشــکل برخی با من چیســت. مشــکل آنها با من 
اعتقادی و سیاسی است. مشکل فنی باشد، گوش می دهم؛ 
اما مشکل آنها چیز دیگری است. خودم نسبت به عملکرد 
فنی کشــتی آزاد نقد دارم و بعد از بازی های آســیایی باید 
جواب بدهند و بررســی کنیم. از زحمات کادر فنی تشــکر 
می کنــم و تــا بازی های آســیایی محکم ادامــه می دهند؛ 
اما بعد می نشــینیم و صحبت می کنیم. بــا پدر خودم هم 
رودربایســتی ندارم و با کســی تعارف ندارم. اول به خدا و 
بعد به مردم باید جواب دهیم. خودم هم عملکرد کشــتی 

آقای دبیر! با  این وضعیت کشتی به استقبال شهادت نروید
مســابقات جهانی کشــتی در بلگراد با نایب قهرمانی ایران به پایان رســید. 
اگرچه مدیران می توانند روی عبارت دهن پرکن نایب قهرمانی مانور زیادی دهند 
و تک مدال طلای زارع را برگ زرینی در کارنامه شان بدانند؛ اما همه علاقه مندان 
به کشــتی می دانند که بلگراد یک زنگ خطر بزرگ برای کشتی ایران در آستانه 

المپیک بود. 
ایران در حالی عنوان نایب قهرمانی رقابت های جهانی کشــتی را به دســت 
آورد که روســیه با ســه طلا و یک نقره به دلیل اینکه بدون پرچم و ســرود در 
این رقابت ها شــرکت کرده بود، جایــی در رده بندی نهایی نیافت. همین حضور 
روس ها در رقابت های جهانی، یک ســال مانده به المپیک بزرگ ترین زنگ خطر 
برای کشــتی ماست. آنها که چند ســالی از حضور در عرصه جهانی و المپیک 
محروم بودند، حضور قدرتمندانه ا ی در مســابقات داشتند و چهار مدال را درو 
کردند و چند کشتی گیر از ایران را هم شکست دادند. این محور یکی از انتقادات 

به عملکرد مدیریت کشتی ایران در رقابت های جهانی است. 

علیرضا دبیر که در ماه های گذشته مرد اول و تا حدودی حاشیه ساز در کشتی 
ایران بود، بد نیســت حالا هم مثل همان روزها که زیــاد مقابل دوربین بود، در 
مقابل انتقادها پاسخ گو باشــد که چگونه کشتی گیران ایرانی هفت رقابت مهم 
را به کشــتی گیران روس و آمریکا واگذار کرده اند. همیشه رقابت های کشتی یک 
ســال مانده به المپیک از اهمیت بالایی برخوردار است؛ چراکه به جز ماجرای 
سهمیه المپیک شما می توانید شمایل کشــتی گیران المپیکی را در نزدیک ترین 
رقابت ها به این رویداد جهانی کشــتی ببینید. حالا کشتی ایران در این رقابت ها 
چــه نمایشــی از خود بر جای گذاشــت؟ فقط کافی اســت به نتایــج روز دوم 

رقابت های کشتی نگاهی بیندازیم. 
در روز دوم این رقابت ها هر چهار کشــتی گیر ما یعنی والی زاده در ۵۷ کیلو، 
یونس امامی در ۷۴ کیلــو، محمد نخودی در ۷۹ کیلو و آذرپیرا در ۹۲ کیلوگرم 
شکست خوردند. از بین این چهار کشتی گیر تنها محمد نخودی موفق به کسب 
یک مدال برنز شــد و دیگران حتــی به دیدار رده بندی هم نرســیدند. البته این 

نتیجه ضعیــف روز دوم زیر بار پمپاژ خبری فینال حســن یزدانی و دیوید تیلور 
فراموش شــد و علیرضا دبیر هم ترجیح داد در آن روز به آن واکنشــی نشــان 
ندهد؛ اما حالا که از دور به این رقابت ها نگاه می کنیم، می بینیم که آماده سازی 
بســیاری از اوزان ایــران در فاصله کمی تا المپیــک به هیچ وجه در حد و اندازه 

جایگاه کشتی ایران نیست. 
به نظر می رســد علیرضا دبیر و تیمش همه توش و توان شان را روی کشتی 
یزدانی و تیلور گذاشــته بودند تا با پیروزی احتمالی در این کشتی و پیش کشیدن 
حرف های غیرورزشــی درباره ایران و آمریکا عملکرد قابل قبولی از کشتی را در 
رســانه ها به نمایش بگذارند؛ اما این ترفند هم راه به جایی نبرد و حسن یزدانی 
یک بار دیگر مغلوب تیلور شــد. درباره این کشــتی هم حرف های فراوانی برای 

گفتن وجود دارد.
 بعید اســت که حســن یزدانی نتواند تیلور را ببرد؛ اما بردن یک کشــتی گیر 
در میــدان رقابت ها فقط به توانایی های بدنی و فنی خودش در میدان کشــتی 

بســتگی ندارد و باید تیم فنی هم از او حمایــت کنند. چیزی که به هیچ وجه در 
نمایش کشــتی یزدانی و تیلور بروز و ظهوری نداشــت و تیــم فنی ایران هیچ 
کمکی به یزدانی نکرد تا او این کشــتی را به بی برنامگی اش ببازد. یکی دیگر از 
موضوعاتی که بد نیست علیرضا دبیر به آن پاسخ بدهد، همین عملکرد ضعیف 

کادر فنی و دوست صمیمی اش پژمان درستکار است.
 علیرضا دبیر چند هفته پیش و در جریان بازدید محمد باقر قالیباف از اردوی 
تیم ملی با اشــاره به عصاهایی که باید بــا آنها تردد کند، گفته بود: «دفعه اول 
که دو ســال پیش به فدراســیون آمدید یک عصا داشتم، امروز هر دو پایم عمل 
شــده و ان شــاءاالله دفعه بعد که می آیید اینجا درباره شــهادت من ســخنرانی 
کنیــد!». حالا باید به آقای رئیــس گفت که اگرچه عمــل پرانتزی بودن پا را به 
شهادت مرتبط کردید؛ اما دســت کم با این وضعیت کشتی به استقبال شهادت 
نروید و ابتدا کشتی را به سروسامان برسانید که دعای خیر بیشتری پشت سرتان 

خواهد بود.
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آزاد را بررسی و دنبال می کنم؛ اما نقد باید محترمانه باشد. 
از مردم هم تشــکر می کنم و قول می دهم کشــتی آزد در 
المپیــک خیلی بهتر از این کشــتی می گیرد. اصل برنامه ما 
برای المپیک ۲۰۲۸ اســت. ۲۰۲۴ هم ما محکم هســتیم و 

مردم امیدوار باشند».
مشــخص نیســت به نظر علیرضا دبیر، انتقاد ســازنده 
شــامل چه چیزی می شود که زنگ هشــدار برای خطرات 

احتمالی برای کشتی در صورت همکاری با کادر فنی فعلی 
را نشــنیده و به آن عمل نکرده اســت. هرچه هست، امید 
است که آقای رئیس بخشی از تصورات موجود مبنی بر این 
را که مشکلات با او ریشه سیاسی دارد، کنار گذاشته و فکری 
اساسی برای سروسامان دادن به اوضاع کنونی کشتی آزاد 
کند؛ رشته ای که مردم همواره با مدال  قهرمانان واقعی آن 

به وجد آمده اند.

وجود ندارد و براساس این ادله، سپاهانی ها خواستار کسر امتیاز از پرسپولیس و جریمه 
این باشــگاه شده اند؛ آن هم در حالی که پیش از این باشگاه اصفهانی، بار دیگر کارگروه 
ناظر بر قراردادهای ورزشــی هم علیه باشگاه پرسپولیس در کمیته انضباطی شکایت 
ثبت کرده بود. باشگاه سپاهان و کارگروه ناظر بر قراردادهای ورزشی تنها شاکیان پرونده 
تخطی پرسپولیس از قوانین نقل وانتقالاتی نیستند؛ به طوری که باشگاه استقلال هم از 
شرایط نقل وانتقالاتی پرسپولیس شاکی است و به تخلفات آنها اعتراض دارد. علیرضا 
خانی، عضو هیئت مدیره باشگاه استقلال درباره شکایت انجام شده گفت: «مدیرعامل 
در این خصوص بحثی را مطرح کرد و قرار شد این کار (شکایت) را انجام دهند اما در 
جریان ماجرا قرار ندارم. درخصوص شــکایت از ســپاهان و سه بر صفر شدن باز ی ها 
نیز هرچه قانون بگوید، انجام می شــود. ما شکواییه خودمان را داده ایم». این در حالی 
اســت که پیش از این منصور قنبرزاده، نایب رئیس دوم فدراســیون فوتبال که ریاست 
کارگروه ناظر بر قراردادهای ورزشــی را بــر عهده دارد، در آخرین مصاحبه خود ضمن 
تأیید عبور باشگاه پرسپولیس از سقف بودجه قانونی، دراین باره چنین توضیح داده بود: 
«علاوه بر سپاهان باشگاه پرسپولیس هم از رقم سقف قرارداد بالاتر رفته که البته این 
رقم ناچیز اســت و این موضوع هم در کمیته انضباطی بررسی خواهد شد. وظیفه ما 
بررســی قرارداد تمام تیم هاست. ما با سپاهان دشمنی نداریم که بخواهیم امتیازشان 
را بی جهت کسر کنیم. ما مرجع قضائی نیستیم که رأی را صادر کنیم». اگرچه باشگاه 
پرســپولیس درباره اظهارات صورت گرفته عنوان کرده عبور این تیم از ســقف قرارداد 
رقمی ناچیز و نزدیک به یک میلیاردتومان است ولی حالا دو باشگاه سپاهان و استقلال 
خواهان رســیدگی به ابعاد دیگر این پرونده هســتند تا شاید این باشگاه دومین قربانی 

وضعیت سقف قرارداد در فوتبال ایران باشد.
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